



# 智能超高速全自动包缝机

Smart Super High-speed Direct drive Overlock sewing machine series

**DM888-4UTD** 

# DUMA 杜马

**DM888-4UTD** 



### DM888-4UTD 一体智能包缝机

本机外观时尚,采用 4.3 寸触摸屏设计,操作简洁、易懂主要特点:

- 主要部位采用滚珠轴承的设计,运转轻滑平稳;
- 全封闭润滑系统和强制回油功能使面料清洁无污染。
- ●结构上吸收先进水平的优点,性能上突出市场需求的应用面广、实用性能强的特点,线迹美观、操作性优越、高速稳定噪音低、维护简单方便。
- ●加大的机头高度可使机器操作空间更广,适用于各种面料,是针织、服装厂的高效缝纫设备。

## **Smart super high-speed Overlock Sewing machine**

The machine with stylish appearance, adopt 4.3 inch colorful touch display panel, more comfortable, beautiful and easy to operate.

#### Main Feature:

- Main parts adopt the ball bearing design, operation light and smoothly
- Fully enclosed lubrication system and Forced oil return system can avoid the material dirty from oil
- •Based on advantages of advanced level, in terms of performance, it highlights the characteristics of wide application and strong practicability., that make the machine with beauty stitch length, excellent operability, high speed, stable, low noise, and easy maintenance
- •The dilated height of head make the machine with wide operation space, suit for various fabric, it's an High efficiency equipment for Knitting and clothing factory



4.3寸触摸屏 4.3 inch touch panel



针杆&滑杆镀黑金刚



电动切线按钮 Manual trimmer button



前后三光眼

#### 产品特点/Product Features

1

#### 液晶触摸屏: Touch screen panel:

屏幕清晰整洁,灵敏度高,四种工作模式, 操作方便,功能完善

Clearly and sensitive, easy to adjust, here have 4 type operate modes can choice

3

#### **DLC针杆滑杆:** DLC needle bar and slider:

针杆、滑杆镀DLC处理,增强表面耐磨性, 有效防止少油情况下机器卡死现象.

DLC needle bar and DLC slider, it can wear resistance and prevent stuck caused by oil less.



#### **斩刀角度:** Cutter angle:

可调斩刀角度,任意缝线轻松切断,线头整齐美观。

Adjustable cutter angle, suit for any thread, easy and beautiful

2

#### 前后三光眼: Three sense:

上、下三光眼自动剪线、自动抬压脚功能,剪线精确、长度可调

Upper and lower sense control auto-trimmer and presser foot, accurate and adjustable.

4

#### **大操作空间:** Big, operation space:

增加机头高度、加长针杆连杆,使操作空间增大、方便操作,提高机器的吃厚能力。

Higher height and needle bar connecting rod to increase operation space, easy and improve the thick sewing ability.

6

#### **USB接口:** USB interface:

装备了USB接口,能使手机充电和播放音乐, 无需担心你的手机电量,让你工作娱乐两不误

Equipped with a USB, it can enable the phone to charge and play music, don't worry about the power of your mobile phone, let you work and play at same time.

| 型号          | 针数 | 线数 | 线迹代码 | 针脚长度 | 针间距 | 线迹宽度 | 差动比     | 压脚高度(mm) | 最高转数       | 机针       |  |
|-------------|----|----|------|------|-----|------|---------|----------|------------|----------|--|
| DM888-3UTD  | 1  | 3  | 504  | 3. 8 |     | 4    | 0. 7–2  | 5. 5     | 6500 r.p.m | DCx27#9  |  |
| DM888-4UTD  | 2  | 4  | 514  | 3. 8 | 2   | 6    | 0. 7–2  | 5. 5     | 6500 r.p.m | DCx27#11 |  |
| DM888-5UTD  | 2  | 5  | 516  | 3. 8 | 3   | 8    | 0. 7–2  | 5. 5     | 6500 r.p.m | DCx27#11 |  |
| DM888-5HUTD | 2  | 5  | 516  | 5    | 5   | 10   | 0.8-1.5 | 7        | 6500 r.p.m | DCx27#21 |  |